
PROTOKÓ£ 
z XXII sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 31 maja 2012 roku 

odbytej w siedzibie Urzêdu Gminy Marciszów 
 
Porz¹dek obrad sesji godzina 10.00, zakoñczenia godzina 12.00 
W obradach sesji uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy, pan Wiesùaw Cepielik 
Zastêpca Wójta Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna 
Magda Skarbnik Gminy , pan Robert Greb mecenas,  kierownicy referatów Urzêdu Gminy , 
radna  Powiatu Maria Bych , radny Powiat Damian Wójcik , soùtysi. 
Sesja byùa nagrywana oraz filmowana. 
Ad.1 i 2  
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji 
witaj¹c jej uczestników. 
Nastêpnie zapoznaù z porz¹dkiem obrad sesji , który przedstawia siê nastêpuj¹co : 
1/ Otwarcie obrad sesji. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXI sesji. 
5/ Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6/ Stan dróg na terenie gminy. 
7/ Przedstawienie sprawozdania z wykonania bud¿etu Gminy Marciszów za 2011 rok. 
     wraz z opini¹  Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu. 
8/ Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej  w sprawie wniosku o udzieleniu    
     absolutorium  Wójtowi Gminy Marciszów wraz z opinia RIO o wniosku komisji. 
9/ Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud¿etu Gminy Marciszów za 2011 rok. 
10/ Podjecie uchwaù w sprawach :  
a/ zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok, 
b/ udzielenia Wójtowi Gminy Marciszów absolutorium z tytuùu wykonania bud¿etu za  
    2011 rok, 
c/ zmiany uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2012, 
d/ wprowadzenie zmiany do Uchwaùy Nr XVIII/81/11 Rady Gminy Marciszów z dnia  
     29 grudnia 2011 r.  
e/ zmiany do uchwaùy Nr X/42/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 26 maja 2011 roku  
     w spr:  inkasa podatku od nieruchomo�ci , rolnego, le�nego, opùaty z tytuùu  
     posiadania psów  oraz okre�lenia inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso, 
 f/ zmiany uchwaùy Nr XX/97/2012 Rady Gminy Marciszów z dnia 29 marca 2012 r w  
     spr:  przyjêcia programu opieki nad zwierzêtami bezdomnymi oraz zapobiegania  
     bezdomno�ci zwierz¹t na terenie Gminy Marciszów w 2012 roku, 
g/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
h/ przekazania do realizacji Gminnemu O�rodkowi Pomocy Spoùecznej w Marciszowie  
     zadañ wynikaj¹cych z ustawy z dnia o9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i  
     systemie pieczy zastêpczej na lata 2012-2014. 
i/  zatwierdzenia i realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie  
     Marciszów  na lata 2012-2014. 
 11/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 12/ Sprawy ro¿ne. 
 13/ Zamkniêcie obrad sesji. 

Uwag i propozycji nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Na podstawie listy obecno�ci radnych Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum , listy 
obecno�ci radnych i soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1i 2 do protokoùu. 
Ad.4. 
Przyjêto bez uwag. 
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Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy n/t prac miêdzy sesjami :  
- uczestnictwo w otwarciu mostu w Marciszowie, 
- rozpoczêto zadrzewienie oczyszczalni �cieków i kanalizacji  w Marciszowie sadzonkami z  
  Nadle�nictw � bezpùatnie,  
- uczestniczyù w otwarciu podziemia w Kamiennej Górze , 
- udziaù w zebraniu wiejskim w Pastewniku podczas , którego wybrano nowego soùtysa i  
  Radê Soùeck¹ , którym zostaù radny Adam Wrona, 
- udziaù w posiedzeniu Zarz¹du Emerytów i Rencistów,  
-  zorganizowaù posiedzenie Zarz¹du Powiatowego OSP jako jego przewodnicz¹cy z okazji  
   Dnia Stra¿aka, który odbyù siê w Marciszowie, podczas , którego trzy jednostki otrzymaùy  
   Sztandar, 
   Odniósù siê do kwestii zapraszania na t¹ uroczysto�ã , informuj¹c ¿e nie wysyùaù zaproszeñ  
   radnych , bo byùo by to okoùo 300 osób  a otrzymali je soùtysi z racji fundowania  
   sztandarów. Ka¿dy maiù prawo przyj�ã  o czym wcze�niej informowaù. 
-  uczestniczyù w spotkaniu  w  sprawie jednostki w Pastewniku gdzie s¹ przymiarki do  
    powstania szpitala specjalistycznego , co byùoby niesamowita spraw¹ czeka na dalsze  
   dziaùania, 
- braù udziaù w zje¿dzie emerytów , 
- uczestniczyù w spotkaniu n/t nowych êródeù energii ,  
- zostaùo przeùo¿one spotkanie z WZWiK  n/t zaopatrzenia wsi w wodê zostaùo jednak  
  przeùo¿one na nastêpny tydzieñ, 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
- Ad.6. 
Stan dróg na terenie Gminy 
Sytuacje przedstawiù Wójt Gminy informuj¹c, ¿e Komisja Infrastruktury Rady Gminy w 
ubiegùym tygodniu dokonaùa objazdu dróg gminnych. Jaki jest ich stan to ka¿dy widzi i wie 
¿e ulega on poprawie co te¿ wi¹¿e siê z popraw¹ bezpieczeñstwa. Cieszy siê, ¿e w przyszùym 
tygodniu zostanie podpisana umowa na Pastewnik i Sêdzisùaw , jednak martwi  Wójta 
sprawa przepustu w Marciszowie tym bardziej , ¿e ze strony Powiatu deklaracje siê nie 
pokrywaj¹ i widaã blokowanie sprawy. Komisja te¿ przedstawiù drobne uwagi , które w miarê 
posiadania �rodków finansowych i czasu bêd¹ poprawiane. 
Poinformowaù o uczestniczeniu w zebraniu w Sêdzisùawiu gdzie poruszono sprawê zrobionej 
drogi  oraz zdjêcia znaku drogowego ograniczaj¹cego prêdko�ã. 
W przyszùym tygodniu zostanie podpisana umowa na budowê drogi w Pustelniku i projekt 
na naprawê drogi gminnej Ko�cielnej i Soùeckiej w Marciszowie po czym zostanie ogùoszony 
przetarg. Uwa¿a,  ¿e drogi s¹ coraz lepsze co ma nadziejê jest zauwa¿alne. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zwróciù siê do radnych o wprowadzenie do porz¹dku projektu uchwaùy w sprawie : zmiany 
uchwaùy nr XX/97/2012 Rady Gminy  Marciszów z dnia 29 marca 2012 r w spr: przyjêcia 
programu opieki nad zwierzêtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno�ci zwierz¹t na 
terenie Gminy Marciszów w 2012 roku, która nie zostaù umieszczona w przedstawionym 
wy¿ej porz¹dku obrad. Zwróciù uwagê na to , ¿e radni otrzymali  porz¹dek obrad z tym 
projektem uchwaùy i byùa ona analizowana na posiedzeniach komisji , brak tego projektu 
uchwaùy w przedstawianym porz¹dku przez przewodnicz¹cego to tzw �kaczka dziennikarska� 
za co przeprasza. 
Pracownik biura Rady Gminy równie¿ przeprosiùa za bù¹d. 
Bez uwag radni wprowadzili do porz¹dku obrad brakuj¹cego  projektu uchwaùy, który bêdzie 
pod podpunktem� f�. 
Ponadto przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù odwrotno�ã uchwalania projektów 
uchwaù Gminnego O�rodka Pomocy Spoùecznej w Marciszowie , a mianowicie jako pierwsz¹ 
proponuje podjêcia uchwaùy z pod. �h� , a nastêpnie pod. �i � . 
Uwag nie zgùoszono.    
Ad.7. 
Przedstawienie sprawozdania z wykonania bud¿etu Gminy Marciszów za 2011 rok wraz 
z opini¹ Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, która stanowi 
zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
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Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy dokonaù analizy sprawozdania z wykonania bud¿etu 
Gminy Marciszów za 2011 rok. 
Wójt podsumowuj¹c zaznaczyù , ¿e bud¿et uchwalony na rok 2011 to bud¿et  którego nie 
mo¿na siê powstydziã, bo to ile zrobiono to ju¿ tak wiêcej nie bêdzie. Zwróciù uwagê na 
zapowiadany  ogromy kryzys , co spowoduje,  ¿e  samorz¹dom bêdzie ciê¿ko i jest to ju¿ 
odczuwalne poniewa¿  gro obci¹¿eñ z bud¿etu Pañstwa zrzuca siê na samorz¹dy, które  
jednak przez lata pokazywaùy, ¿e jest bardzo dobrze. 
Wykonano ponad 50% inwestycji , a deficyt zmniejszyù siê o ponad 1.000.000.w trakcie roku 
bud¿etowego.  Caùa polityka finansowa ubiegùego roku skutkuje tym , ¿e od dwóch miesiêcy  
Urz¹d Gminy jest kontrolowany z wykonywanych zadañ i inwestycji/ drogi , �wietlice/    
które s¹ pozytywne i jest zapewnienie, ¿e do poùowy miesi¹ca czerwca z tytuùu budowy 
oczyszczalni i kanalizacji otrzymamy  1.300, 00  zù. 
Poniewa¿ radni otrzymali materiaùy 2 miesi¹ce wcze�niej wiêc mieli okazjê zapoznaã siê z 
nimi dokùadnie wiêc nie mówi o wszystkich szczegóùach, bo mo¿na byùo zapoznaj¹c siê 
dokùadnie. Stwierdziù ¿e propozycje wprowadzenia  podjêcia  uchwaù przez Rade okazaùy siê 
sùuszne i skuteczne, bo s¹  nimi dobrze zakoñczone inwestycje zdarzaùy siê owszem  usterki  
które  s¹  jednak usuwane przez firmy. 
Ponadto strona 40 sprawozdania przedstawia strukturê wydatków, a  wynik wskazuje na 
ogrom pracy wùo¿onej przez Wójta  urzêdników i radnych poprzez podejmowanie uchwaù.  
Ad.8. 
Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzieleniu 
absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów wraz z opini¹ RIO o wniosku komisji, która 
stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Tre�ã uchwaùy Nr I/82/2012 Skùadu Orzekaj¹cego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocùawiu z dnia 13 kwietnia 2012 roku w sprawie opinii o przedùo¿onym przez Wójta 
Gminy Marciszów sprawozdaniu z wykonania bud¿etu gminy Marciszów za 2011 rok 
przedstawiùa pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy. 
Tre�ã uchwaùy nr I/135/2012 Skùadu Orzekaj¹cego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocùawiu z dnia 17 maja 2012 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Marciszów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Marciszów za 2011 rok 
odczytaù przewodnicz¹cy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Marciszów Piotr Gwózdz. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.   
Ad.9. 
Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania bud¿etu Gminy Marciszów za 2011 rok 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù o dyskusjê nad sprawozdaniem za 2011 rok, które 
Wójt Gminy przedstawiù Radzie w dniu 28 marca 2012 roku , które równie¿ zostaùo 
przesùane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w  
Jeleniej Górze celem zaopiniowania, która uchwaù¹  Nr I/82/2012 z dnia 13 kwietnia 2012 
wyraziùa pozytywn¹ opiniê o przedùo¿onym sprawozdaniu przez Wójta Gminy. 
Henryk Mazur  Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù o dyskusjê nad sprawozdaniem. 
Radna Danuta Wojtas   Sêdzisùaw 
Zaproponowaùa aby w przyszùo�ci radni otrzymywali równie¿ Zarz¹dzenia Wójta Gminy 
dotycz¹ce bud¿etu wraz z materiaùami poniewa¿ radni nie maj¹ wiedzy na temat ich tre�ci. 
Wójt Gminy w odpowiedzi zwróciù uwagê na to, ¿e je¿eli nie jest to sprzeczne z przepisami 
dotycz¹cymi sprawozdania to nie widzi problemu, co zostanie sprawdzone chocia¿ zaznaczyù,  
¿e  jest to du¿a ilo�ã materiaùu , a ponadto zwróciù uwagê na to, ¿e s¹ one umieszczane w 
biuletynie informacyjnym Gminy Marciszów i mo¿na siê z nimi zapoznaã.   
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Poinformowaùa, ¿e Komisja Rewizyjna w czasie posiedzenia zawsze mo¿e przyj�ã i zapoznaã 
siê z Zarz¹dzeniami Wójta Gminy dot. bud¿etu poniewa¿ jest to bardzo du¿o materiaùu.   
Radny Adam Ry¿owski  
Równie¿ uwa¿a , ¿e radni powinni otrzymywaã Zarz¹dzenia Wójta Gminy wraz z materiaùami 
o sprawozdaniu tym bardziej, ¿e skùad Komisji Rewizyjnej to 5 osób , a nad absolutorium 
gùosuje 15 radnych i jako radny chciaùby wiedzieã , które Zarz¹dzenie czego dotyczyùo i z  
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê  w sprawie mieszkanie w TBS za, który Urz¹d  Gminy opùaca czynsz  czy dalej s¹ 
ponoszone te koszty  przez Gminê ? i czy Komisja Mieszkaniowa zna sytuacjê ? 
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Wójt Gminy poinformowaù w odpowiedzi, ¿e sprawa z tego lokalu jest nieaktualna poniewa¿ 
dotyczyùo to pañstwa K , którzy ju¿ maj¹ mieszkanie w innym budynku , a przedùu¿enie 
nast¹piùa w zwi¹zku z trwaj¹cym remontem mieszkania do, którego mieli siê wprowadziã. 
Innych gùosów w dyskusji n/t sprawozdania nie byùo. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù pod gùosowanie projekt 
uchwaùy w sprawie : udzieleni Wójtowi Gminy absolutorium z tytuùu wykonania bud¿etu 
za 2011 rok. 
W czasie gùosowania na sali obrad obecnych byùo 15 radnych na ogóln¹ liczbê 15 radnych. 
W wyniku gùosowania nad uchwaù¹ �za� jej podjêciem gùosowaùo 15 radnych , �wstrzymaùo 
siê od gùosu � 0 radnych , �przeciwnych � 0 gùosów. 
Uchwaùa Rady Gminy Marciszów w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Marciszów 
absolutorium za 2011 rok zostaùa podjêta i otrzymaùa Nr XXII/ 116/2012 i stanowi 
zaù¹cznik nr 5 do protokoùu.  
Wójt Gminy serdecznie  podziêkowaù za jednogùo�ne udzielenie absolutorium , które jest ju¿ 
10. Uznaù ¿e warto siê sprzeczaã , analizowaã dyskutowaã je¿eli prowadzi to do wùa�ciwego 
celu i osi¹gania okre�lonych wyników na miarê mo¿liwo�ci naszej Gminy i  za to zawsze 
bêdzie dziêkowaù , bo nie ma takich ludzi którzy nie popeùnialiby bùêdów. Podziêkowaù za 
docenienie tego i obiecuje, ¿e bêdzie robiù wszystko ¿eby te absolutoria tak wygl¹daùy ,a 
mieszkañcy poszczególnych wsi byli zadowolenie z dziaùalno�ci wójta, radnych , urzêdników i 
wszystkich , którzy chc¹ pracowaã dla dobra naszej spoùeczno�ci.  
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
W imieniu soùtysów pogratulowaù Wójtowi Gminy 100% absolutorium jak te¿ Radzie za 
wykonanie wiêkszo�ci inwestycji.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy o godzinie 11.00 ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie  
Ad.10. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
- przyjêcia sprawozdania finansowego za rok 2011.                                                                           
Tre�ã projektu odczytaù przewodnicz¹cy Rady Gminy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który jest zaù¹cznikiem nr 6 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany uchwaùy bud¿etowej Gminy Marciszów na  rok  
  2012. 
Skarbnik Gminy odczytaù projekt uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu  13 gùosami �za� przyjêciem projektu uchwaùy , 1 gùosem �przeciwnym � , 
2 gùosami �wstrzymuj¹cymi � przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 7 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr XVIII/81/11  
  Rady Gminy Marciszów z dnia 29 grudnia 2011 roku     
Tre�ã projektu uchwaùy odczytaù Przewodnicz¹cy Rady Gminy. 
Uwag i zastrze¿eñ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za� przyjêciem projektu uchwaùy , 1 gùosem �przeciwnym �  i 
2 gùosami �wstrzymuj¹cymi� siê przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 8 do 
protokoùu.    
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany  w Uchwaùy nr X/42/11 Rady Gminy Marciszów z  
  dnia  26 maja 2011 roku w spr: inkasa podatku od nieruchomo�ci , rolnego, le�nego ,  
  opùaty z  tytuùu posiadania psów oraz okre�lenia inkasentów i wysoko�ci  
  wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù uwagê na funkcjonuj¹c¹ ju¿ uchwaùê  dot. opùat za handel obwo¿ny gdzie wskazani 
s¹ równie¿ inkasenci i ¿eby nie powielaã sprawy. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Poinformowaù , ¿e zaproponowana zmiana w projekcie uchwaùy dotyczy okre�lenia  
inkasentów.  
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Innych uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu 13 gùosami �za� przyjêciem projektu, 2 gùosami �przeciwnymi � , 1 
gùosem �wstrzymuj¹cym � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 9 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie zmiany uchwaùy Nr XX/97/2012 Rady Gminy Marciszów z  
  dnia 29 marca 2012 roku w spr.przyjêcia programu opieki nad bezdomnymi  
 zwierzêtami oraz zapobiegania bezdomno�ci zwierz¹t na terenie Gminy Marciszów w    
 2012 roku. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik 
nr 10 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Uwa¿a , ¿e dziaùka przeznaczona do sprzeda¿y jest zbyt maùa ¿eby jak te¿  posadowiona przy 
samej drodze dlatego nie bardzo rozumie co mo¿na na niej zrobiã ¿eby te¿ jej sprzeda¿ nie 
okazaù asie kosztowniejsza od niej samej.  
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e przedmiotowa dziaùa nie jest potrzeba Gminie w 
zwi¹zku z czym propozycja jej sprzeda¿y  
Rada Gminy jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 11 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia realizacji Gminnego Programu Wspierania  
  Rodziny w Gminie Marciszów na lata 2012-2014.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 
12 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : przekazania do realizacji Gminnemu O�rodkowi Pomocy  
  Spoùecznej w Marciszowie zadañ wynikaj¹cych z ustawy z dnia 09 czerwca 2011 roku  
  o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastêpczej. 
Uwag nie zgùoszono 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik 
nr 13 do protokoùu. 
Ad.11. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù , ¿e interpelacje radnych kierowane s¹ do Wójta 
Gminy. 
Nie zgùoszono. 
Ad.12. 
Sprawy ró¿ne. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice. 
Zwróciù siê  do radnych Powiatu w sprawie zdjêcia kwoty 100 tysiêcy z remontu dróg przez 
co nie zostaùy zaùatane dziury w Wie�ciszowicach na co radny czeka, a jest ich 40. 
Rozumie jednak obecn¹  sytuacje finansow¹ i spokojnie czeka na wykonanie tych prac i  
bêdzie o tym ci¹gle przypominaù. 
Ustosunkowaù siê do zapraszania radnych na �wiêto stra¿aka o co nie ma pretensji jednak 
organizator powinien sprawiã ¿eby na wsiach ogùoszenia o �wiêcie byùy, bo w 
Wie�ciszowicach ich nie byùo st¹d taka sytuacja. 
Przypomniaù o braku projektu uchwaùy dot. honorowego obywatela Gminy Marciszów. 
Zwróciù siê do przewodnicz¹cego Komisji Rewizyjnej w sprawie kolorowych jeziorek  
i poinformowaù o posiadaniu dokumentacji tego terenu z1939 roku i to co zaproponowano w 
umowie pomiêdzy Gmin¹ ,a dzier¿awc¹ to wspóùczuje temu kto chce tam wybudowaã hotel, 
bo jest to zbocze. Ponadto w sprawie wskazania miejsca gdzie ma byã zbiornik p-po¿ w 
Wie�ciszowicach, które  jest nieodpowiednie , bo jest to teren przyrodniczy. 
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Ponadto w sprawie  stawiania domków na terenie kolorowych jeziorek nie ma ¿adnego sporu 
z Nadle�nictwem jak te¿  z Urzêdem , co stwierdziù dzier¿awca podczas spotkania z Komisj¹. 
Poinformowaù, ¿e jest dokument o nakazie rozbioru tych domków z nadzoru budowlanego. 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e nie ma konfliktu w sprawie jeziorek jednak 
dopiero dwa dni temu otrzymaù od inspektora nakaz rozbiórki tych domków. 
W sprawie zbiornika  p-po¿  byù tam i nie widzi problemu , bo postêpuje zgodnie zapisami w 
umowie. 
W sprawie uchwaùy dot. honorowego obywatela zostaùa ona uchylona przez Nadzór zostanie 
jednak przygotowany kolejny raz projekt. 
Radna Zofia Siudak 
Zwróciùa siê do radnych o podtrzymanie tradycji dokonywania wpùat na konto celem 
ufundowania stypendiów dla zdolnych uczniów. 
Do radnych Pwiatu o uwzglêdnienie do remontu odcina drogi prowadz¹cej od drogi gùównej 
w Jelenia Góra Marciszów  przez Ciechanowice oraz odcinek drogi gdzie znajduje siê 
przystanek.  
Przewodnicz¹cy Rady zaapelowaù do soùtysów o zgùaszanie miejsc do remontów m.in. na 
drogach powiatowych. 
Radny Powiatu Damian Wójcik    
Poinformowaù o wykonanych pracach przez Powiat na terenie Gminy Marciszów. 
Radny Janusz Zawierucha Marciszów 
Zwróciù siê w sprawie poùatania dziur na drodze gminnej w Marciszowie koùo posesji pani 
Gadzina.  
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem  w sprawie wykonania porêczy przy strumyku w Wie�iszowicach  
Radna Teresa Mospan Ciechanowice 
Zwróciùa siê w sprawie  o�wietlenia drogi tzw.Kaczorowskiej w Ciechanowicach gdzie brak 
jest o�wietlenia. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Bêd¹ wykonane  jednak obecnie wszystkie siùy robocze zostaùy wysùane na drogê krajow¹ w 
zwi¹zku z mistrzostwami,  ponadto trwaj¹  prace przy ukùadaniu puzli na  cmentarzu w 
Ciechanowicach. 
W sprawie o�wietlenia trwa przegl¹d i docelowo bêd¹ do�wietlania  ponadto przypomniaù o 
40% wyù¹czonych lamp na terenie Gminy i s¹ maksymalne oszczêdno�ci. 
Poinformowaù o wstrzymaniu �rodków na GFOÚ w b.r. bêdzie rozpoczêcie wodoci¹gu w 
Ciechanowicach po czym zakoñczenie i tylko tyle prac zostanie wykonanych, resztê 
drobnych remontów tylko w miarê posiadanych �rodków finansowych.    
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Zwróciù siê z zapytaniem odno�nie zmian i zmniejszenia w bud¿cie o 20 tysiêcy dot. placu w 
Ciechanowcach  
Wójt Gminy poinformowaù, ¿e chodzi o modernizacjê terenu poprzez jego  powiêkszenie  w 
zwi¹zku z tym ¿e pan Meller oddaje ponad 1 metr terenu. Teren zielony przy �wietlicy bêdzie 
zmniejszony do wielko�ci szamba. Ponadto we wùasnym zakresie pan Meller wykonaù wiatê 
na drewno i w okolicach terenu gminnego zostanie poprawiony w taki sposób ¿eby wygl¹daùo 
to jak caùo�ã wokóù paùacu. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
W sprawie o�wietlenie uznaù, ¿e w Wie�ciszowicach od kiedy zostaùy ustawione wyù¹czenia  
lamp o odpowiednich porach jest ju¿ normalno�ã i bêdzie mo¿na odczuã oszczêdno�ã. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Przypomniaù radnym o wpùatach  na nagrody dla uczniów prosz¹c o okre�lenie siê do wtorku 
w zwi¹zku z maj¹c¹ siê odbyã narad¹ o czym musi poinformowaã. 
Soùtys Ciechanowic Mirosùaw Wolak 
Zwróciù siê do radnych Powiatu w sprawie obciêcia wysokich drzew wzdùu¿ torów koùo 
wiaduktu w Ciechanowcach koùo posesji pani Lis , które utrudniaj¹ widoczno�ã , ponadto 
proponuje w ramach wspóùpracy miêdzy Gmin¹ , a Powiatem dokonaã wykoszenia traw przy  
poboczach, które s¹ ju¿ bardzo wysokie. 
W spr. gminnej drogi w Ciechanowicach koùo posesji pani Iwañskiej  poinformowaù o 
konieczno�ci wyrównania jej tùuczniem. 
 



 
-7- 

Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zgùosiùa sygnaùy od turystów odwiedzaj¹cych Woùek o braku widoczno�ci z powodu wysokich 
drzew prosz¹c o skierowanie odpowiedniego pisma do Nadle�nictwa w tej sprawie. 
Wójt Gminy Stefan Zawierucha  
Poinformowaù o przygotowanych broszurach zawieraj¹cych informacje na jak cel mo¿na 
przeznaczyã �rodki z Funduszu Soùeckiego o czym nale¿y informowaã mieszkañców kiedy 
bêdzie on uchwalany. Przybli¿yù szczegóùy idei tego funduszu, na który RIO podczas kontroli 
zwróciùo uwagê za co odpowiedzialni s¹ Skarbnik Gminy i Wójt Gminy.  
Podziêkowaù ponownie radnym za udzielenie jednogùo�nie absolutorium , Sekretarzowi 
Gminy, Skarbnikowi Gminy oraz kierownikom referatów jak tez pozostaùym pracownikom 
zatrudnionym w Urzêdzie gminy stwierdzaj¹c, ¿e jest to sukces nie tylko Wójta Gminy 
poniewa¿ na niego pracuje wy¿ej wymieniona grupa ludzi i jest to zdaniem Wójta niezmiernie 
ciê¿ka praca. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Zamkniêcie obrad sesji. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
 
protokoùowaùa                                                                        Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                       Henryk Mazur 
ins.d/s Rady Gminy  
 
 
 
 
 
 
 
 


